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Protokół Nr L/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 14 sierpnia 2023 r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14.00. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live  

Ad 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

          Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy, sołtysów i wszystkich obecnych na sali.  

Ad 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

          otwarcia obecnych jest 10 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi, wnioski do przekazanego porządku obrad.  

         Radni nie występowali z wnioskami do porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu Nr XLIX/2023 z dnia 26 czerwca 2023 r. z sesji Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał z sesji z dnia 26 czerwca 2023 r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2023. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2023-2040. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowej o charakterze 

użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w uchwale w sprawie sposobu poboru podatków, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w uchwale w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Pierzchnicy. 

13. Wydanie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę 

Pierzchnica. 

14. Wolne wnioski. 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live
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Ad 4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu z poprzedniej  

         sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych i za głosowało 12 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

         uchwał ostatniej sesji.  

Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie występowali w sprawie przedstawionego sprawozdania. 

 

Ad 6.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian  

           w budżecie Gminy na rok 2023. Projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, 

która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację  

na temat wprowadzanych zmian w budżecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych o kwotę 206 632,14 zł i zwiększa się plan wydatków budżetowych  

o kwotę 206 632,14 zł. Omówił zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - 

Plan dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan 

wydatków do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku 

Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia  planowane do poniesienia w 2023 roku,  

w załączniku Nr 4 Dochody i wydatki związane z realizacja zadań realizowanych na podstawie 

porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego w 2023 r. i w załączniku 

Nr 5 Dotacje celowe w 2023 roku. Poinformował, że w załączniku Nr 5 Dotacje celowe w 2023 

roku wkradł się błąd. W punkcie II dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych 

w punkcie 1 wpisany został zakres „dofinansowanie zakupu kamery termowizyjnej” a powinno 

być „dofinansowanie zakupu sprzętu pożarniczego”. 

Burmistrz poinformował, że przekaże ważne informacje odnośnie ogłoszonych 

naborów wniosków na inwestycje i jakie zostały złożone wnioski.  

W ramach limitu na 3 mln zł złożono wniosek na drogi gminne na 3 mln zł. Jeżeli pozyska się 

dofinansowanie będą realizowane drogi gminne. Dofinansowanie wynosi 95%, wkład własny 

150 tys. zł. 

Drugi duży projekt w ramach gospodarki wodno-ściekowej złożony został wniosek  

na dofinansowanie inwestycji na 5,5 mln zł na przedsięwzięcia, na które są projekty. Głównym 

projektem jest budowa kanalizacji w Gumienicach a także jakieś mniejsze projekty  

w Pierzchnicy wodociąg czy kanalizacja. Może uda się podpiąć ujęcie wody w Skrzelczycach. 

Dofinansowanie wynosi 95%, wkład własny 5% czyli 275 tys. zł. 
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W ramach małego projektu termomodernizacyjnego żeby coś wykorzystać to 750 tys. zł projekt 

na termomodernizację budynków komunalnych, głównie chodzi o budynek byłej szkoły  

w Strojnowie. 

W ramach naboru na tzw. zabytki złożono wniosek na 150 tys. zł na renowację dwóch 

zabytkowych kapliczek w Maleszowie, które są 1740 roku i bardzo zniszczone, a są to 

najstarsze zabytki w gminie. Dofinansowanie wynosi 98%. 

Kolejny projekt na jaki został złożony wniosek to jest wniosek na 2 mln zł na budowę żłobka. 

Podjęta została decyzja o budowie żłobka. W tej chwili trwają prace projektowe, które są  

na ukończeniu i w krótce będzie pozwolenie na budowę. Szacowany koszt budowy żłobka 

wynosi 2,5-3 mln zł. Z programu Maluch Plus można dostać 700 tys. zł, to trochę za mało na 

wybudowanie żłobka. Dlatego złożył wniosek o 2 mln zł z programu Polskiego Ładu to jest 

maksymalna kwota o jaką można się ubiegać. Dofinansowanie wynosi 98%. Razem  

z programem Maluch Plus może uda się wybudować żłobek.  

Była jeszcze możliwość złożenia małego projektu na 500 tys. zł i został złożony wniosek  

na modernizację stadionu Polan w Pierzchnicy. Ten stadion a szczególnie trybuny wymaga 

modernizacji. 

Był jeszcze nabór na modernizację dróg z Rządowego Funduszu Dróg Lokalnych ogłaszany 

przez Wojewodę. Tu dofinansowanie wynosi 60%. Gminnych dróg nie zgłaszał do tego 

programu, bo nie ma na to wkładu własnego. Zabiegał o drogi powiatowe i udało się złożyć  

jeden projekt na kontynuację drogi przez Osiny. Wstępny kosztorys z poszerzeniem  

i chodnikiem wynosi 1,7 mln zł. Wkład własny gminy wynosi 20% to już jest spora kwota do 

zabezpieczenia w budżecie. Czy się uda pozyskać dofinansowanie, składać wniosek można ale 

żeby się nie okazało jak z drogą w Strojnowie gdzie był wniosek, który był mocno lobbowany 

ale ostatecznie powiat dostał tylko dofinansowanie na dwie drogi i w tym rozdaniu gmina 

Pierzchnica się nie załapała, na 19 gmin tylko dwie dostały. Mówił iż posiada informacje, że 

ma być ponowny nabór i będzie składał ponownie drogę w Strojnowie, bo ta droga wymaga 

modernizacji. 

 Łącznie zgłoszone zostało wniosków na inwestycje o wartości 13 mln 653 tys. zł. Kwota 

dotacji to jest 12 mln 420 tys. zł i gdyby wszystkie weszły to w budżecie trzeba zabezpieczyć 

893 tys. zł na wkład własny. Powiedział, że to są duże kwoty ale przy tak dużych 

dofinansowaniach zbrodnią byłoby ich nie wykorzystać. Takich dofinansowań prędko nie 

będzie. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy  

na rok 2023 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr L/36/2023 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2023 została podjęta jednogłośnie. 

Ad 7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian  

           w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 
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na lata 2023-2040. Projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która wydała opinię 

pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację o wprowadzanych 

zmianach. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian  wprowadzonych przed chwilą 

uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy oraz zarządzeń wydanych przez Burmistrza  

od ostatniej zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Omówił zmiany, które dokładnie 

wyjaśnione są w objaśnieniach do wieloletniej prognozy finansowej określonych załącznikiem 

Nr 3 do projektu uchwały.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2023-2040 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2023-2040 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr L/37/2023 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2023-2040 została podjęta jednogłośnie. 

Ad 8.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia  

          kredytu. Projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która wydała opinię 

pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację w sprawie projektu 

uchwały. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że została 

podjęta uchwała budżetowa na rok bieżący, który zakładał iż zostanie zaciągnięty kredyt   

w wysokości 3 mln zł  z tego z przeznaczeniem na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetowego 2 mln 100 tys. zł oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań w wysokości 

900 tys. zł. Nadeszła pora, że należy występować z procedurą przetargową w celu wyłonienia 

wykonawcy i banku który udzieli tego kredytu. Uchwała jest niezbędna w celu wystąpienia  

do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wydanie opinii o możliwości zaciągnięcia 

takiego kredytu. Uchwała jest niezbędna również w procedurze przetargowej. Mówił, że może 

uda się nie zaciągać kredytu w pełnej wysokości przynajmniej o milion złotych. Mają być 

dodatkowe środki, jest podpisana ustawa ale nie ma jeszcze informacji o przyznaniu środków. 

Czas ucieka, procedura przetargowa jest długa i trzeba się zabezpieczyć, a jak się uda to nie 

zostanie kredyt zaciągnięty w takiej wysokości. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 
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Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr L/38/2023 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zaciągnięcia kredytu została podjęta jednogłośnie. 

Ad 9.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zapewnienia  

          uruchomienia linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej w ramach 

Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. 

Poprosiła Burmistrza o krótką informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że na zebraniach były wnioski żeby uruchomić jakieś 

dodatkowe kursy we wschodniej części gminy Osiny, Drugnia Rządowa, Drugnia w kierunku 

do Pierzchnicy ponieważ nic tam nie jeździ. Jeździ tylko kurs, który gmina dotuje z dotacji 

Wojewody, i który wozi rano uczniów do Chmielnika i po południu przywozi. W okresie 

wakacji przewoźnik składał sprawozdanie to praktycznie za miesiąc lipiec było zero 

dodatkowych pasażerów, a w okresie nauki jeżdżą uczniowie więc jest potrzebny. Mówił, że 

jest dofinansowanie na tą trasę i będzie z przewoźnikiem rozmawiał  żeby w innych godzinach, 

a nie koniecznie tylko rano jeździł w kierunku Chmielnika. Gmina może dofinansować tylko 

kurs na terenie gminy, do Chmielnika nie można finansować żeby przez Wierzbie, Drugnię, 

Osiny był kurs do Pierzchnicy. Byłoby to do końca roku i zobaczy się czy będzie ktoś jeździł 

czy nie, bo trudno to zweryfikować inaczej. Na zebraniach są głosy żeby było, a czy będą 

jeździć ludzie to pokaże jak zacznie bus jeździć. Jak będzie zasadny kurs to na przyszły rok 

złoży się wniosek o dofinansowanie. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii 

autobusowej o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w związku z tym przewodnicząca rady 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia 

linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr L/39/2023 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowej o charakterze 

użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej została podjęta jednogłośnie. 

Ad 10.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

           w sprawie sposobu poboru podatków, określenia  inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia  za inkaso w Gminie Pierzchnica. Projektem uchwały zajmowała się komisja 

budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o krótką informację  

w sprawie projektu uchwały. 
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Burmistrz poinformował, że ten projekt uchwały jak również następny dotyczy 

powierzenia inkasa nowo wybranej Pani Sołtys w sołectwie Podstoła.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

sposobu poboru podatków, określenia  inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso  

w Gminie Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie sposobu poboru podatków, określenia  inkasentów i wysokości wynagrodzenia  

za inkaso w Gminie Pierzchnica stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr L/40/2023 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie sposobu poboru podatków, określenia  

inkasentów i wysokości wynagrodzenia  za inkaso w Gminie Pierzchnica została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad 11.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

           w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia  

za inkaso. Projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która wydała opinię 

pozytywną. Burmistrz wcześniej omówił już ten temat. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso w związku z tym 

przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr L/41/2023 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie zarządzenia poboru opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została podjęta jednogłośnie. 

Ad 12.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

           w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Pierzchnicy. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jak informował w sprawozdaniu z realizacji uchwał do tej 

uchwały Wojewoda wniósł zastrzeżenia, że jeden punkt dotyczący powodów odwołania 

członka Zespołu Interdyscyplinarnego jest niezgodny z przepisami. Wojewoda zwrócił się  
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z wnioskiem czy rada sama poprawi uchwałę czy ma wystąpić do sądu administracyjnego  

o stwierdzenie nieważności. Projektem uchwały uznaje się zastrzeżenia Wojewody i uchyla się 

kwestionowany zapis.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  

w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  

w Pierzchnicy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr L/42/2023 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Pierzchnicy została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad 13.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt obwieszczenia Rady Miejskiej  

            w Pierzchnicy w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. 

Poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu obwieszczenia. 

 Burmistrz poinformował, że jeśli są zmiany w aktach prawa miejscowego to jest 

obowiązek wydawania w ciągu 12 miesięcy tekstów jednolitych tych aktów. Odbywa się to  

w formie obwieszczenia. Żadnych nowych zmian się nie wprowadza tylko wydaje się tekst 

jednolity regulaminu wraz ze zmianami które były wprowadzone. 

Radni nie występowali w sprawie obwieszczenia w związku z tym przewodnicząca rady 

poddała projekt obwieszczenia Rady Miejskiej w Pierzchnicy w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole 

prowadzonej przez Gminę Pierzchnica do zatwierdzenia. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia obwieszczenia Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że obwieszczenie Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Ad.14.Wolne wnioski. 

 Burmistrz poinformował radnych i sołtysów odnośnie wykazu lokali wyborczych. Jest 

nowe postanowienie Komisarza Wyborczego o utworzeniu stałych obwodów głosowania. 
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Dla Pierzchnicy lokal wyborczy jest dalej w Szkole Podstawowej w Pierzchnicy, dla Skrzelczyc 

jest lokal w byłej szkole w Skrzelczycach. Utworzony został nowy lokal wyborczy w Górkach 

dla sołectwa Górki i Brody. Nowy lokal wyborczy będzie w Maleszowie dla sołectwa 

Maleszowa. Lokal wyborczy w Gumienicach będzie dla sołectwa Gumienice i sołectwa 

Straszniów Gumienicki oraz sołectwa Podlesie. Lokal wyborczy w Wierzbiu dla sołectwa 

Wierzbie i sołectwa Strojnów. Lokal wyborczy w Drugni będzie dla sołectwa Drugnia, sołectwa 

Drugnia Rządowa i sołectwa Podstoła. Lokal wyborczy w Osinach dla Sołectwa Osiny. Lokal 

wyborczy w Pierzchniance dla sołectwa Pierzchnianka. W Urzędzie Miasta i Gminy 

Pierzchnica będzie dla sołectwa Ujny i sołectwa Holendry. Wynika to z tego, że w każdej 

miejscowości która ma powyżej 200 mieszkańców z urzędy tworzony jest lokal wyborczy. 

Zgodnie z ustaleniami z Komisarzem wyborczym na chwilę obecną nie można było utworzyć 

lokalu wyborczego w Podlesiu z racji tego, że jest rozbudowa świetlicy ale po zakończeniu 

rozbudowy lokal wyborczy zostanie utworzony. Będzie możliwość przeniesienia lokalu 

wyborczego z Urzędu Miast i Gminy Pierzchnica do Ujen jak będzie zakończona rozbudowa 

świetlicy w Ujnach. Powiedział, że tak będzie wyglądała siatka lokali wyborczych w gminie 

Pierzchnica. 

 

 Radna Jadwiga Łopatowska zapytała Burmistrza co z placem zabaw na Pierzchniance, 

bo roboty zaczęły się trzy tygodnie temu, jest wszystko rozgrzebane i do tej pory nikt się nie 

pojawił. Zostawili zabawki jedna na placu drugą na podwórku i tyle. 

 Radny Stanisław Baran wystąpił w sprawie zasięgu sieci komórkowych. Trzeba złożyć 

wniosek i zaprosić operatora na najbliższą sesję Czy to już będzie w gestii Burmistrza. Ludzie 

się skarżą, bo ani na pogotowie ani gdzie indziej nie można się połączyć. Wcześniej jeszcze 

jaki taki był zasięg to teraz w ogóle nie ma. 

 Radny Jan Stęplowski mówił, że zasięg jest ograniczony w innych miejscach gminy nie 

tylko w Podstole. 

 Radna Halina Wójcik zapytała Burmistrza czy droga, która była budowana  

od Skrzelczyc w kierunku gminy Daleszyce czy jest zakończona. Pobocza drogi są źle 

wykonane. 

 Radny Arkadiusz Ogłoza zapytał czy została zakończona budowa ulicy Jesionowej. 

Pobocze przy tej ulicy zostało zrobione tak jak nie powinno być zrobione. 

Zapytał na jakim etapie jest budowa piłkochwytu przy boisku od strony zachodniej, czy 

zostanie wykonane do rozpoczęcia rozgrywek. 

Chodnik w ulicy Jana Pawła II, została rozpoczęta budowa i od jakiegoś czasu nic się nie dzieje. 

 Radna Halina Wójcik zgłosiła że przy drodze, która została wykonana i jest tam pole 

pewnego pana, czy można wystosować pismo do tego pana żeby powycinał krzaki przy tej 

drodze bo zagraża bezpieczeństwu. Jest tam mała krzyżówka i przez krzaki jest ograniczona 

widoczność. 

 Sołtys Janusz Jędrzejowski wystąpił w sprawie busa, który do Chmielnika będzie żeby 

tak samo ze Skrzelczyc był, bo są osoby, które by dojeżdżały. 

 

Na zgłoszenia odpowiedzi udzielił Burmistrz: 
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Odnośnie placu zabaw poinformował, że nie było odbioru robót. Wykonawca 

faktycznie się opóźnia i będzie ponaglany. Wykonawca został wyłoniony w przetargu i ma jakiś 

termin na wykonanie. 

 Odnośnie sieci komórkowych powiedział, że raczej żaden z operatorów nie przyjedzie 

na sesję rady. Jedynie co można zrobić to dzwonić na infolinię i zgłaszać, że gdzieś nie ma 

zasięgu. Jak będzie dużo zgłoszeń to operatorzy będą reagować. Mówił, że można wystosować 

pisma do operatorów z urzędu, że są trudności z zasięgiem. 

 Odnośnie dróg czy to w Skrzelczycach czy ul. Jesionowa to jest tylko asfalt położony. 

Pobocza nie są skończone, nie było jeszcze odbioru. 

 Odnośnie piłkochwytu powiedział, że z wykonawcą są uzgodnienia i jest podpisana 

umowa. 

 Odnośnie chodnika w ulicy Jana Pawła II powiedział, że roboty stanęły pod koniec 

ubiegłego tygodnia. Firma jest solidna, bo robiła inwestycje w gminie i nie powinno być 

problemu z wykonaniem. 

 Sprawa busa do Chmielnika ze Skrzelczyc to będzie zależało od tego czy przewoźnik 

włączy, że będzie miał trasę przez Skrzelczyce. Nie można sobie dowolnie dysponować. Gdyby 

trasy robił powiat to mógłby na przestrzeni gmin w powiecie poustalać. Natomiast gmina może 

organizować trasy na własnym terenie. 

 Radny Stanisław Baran mówił, że na infolinię trudno jest się dodzwonić, bo ciągle 

słyszy się „proszę czekać”. Łatwiej byłoby z urzędu wysłać pismo do operatorów. 

Burmistrz powiedział, że wystosuje pisma w tej sprawie ale trzeba mieć świadomość, że pismo 

Burmistrza jest traktowane jak każdego obywatela. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział  

i zamknęła pięćdziesiątą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

Sesja zakończyła się o godzinie 14.55. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

       (-) Maria Łopatowska 

 


